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Even terug: Wat is een BIZ ook al weer? 
Een BIZ is een wettelijk instrument waarmee ondernemers 
gezamenlijk investeren in de kwaliteit en uitstraling van hun 
bedrijfsomgeving. De kosten hiervan worden evenredig verdeeld 
over alle ondernemers. Voorwaarde is dat een meerderheid van de 
ondernemers de plannen ondersteunt via een stemming.  

 
Belangrijkste uitgangspunten van een BIZ 
• Het initiatief komt van de ondernemers zelf 

• Er moet aantoonbaar draagvlak zijn voor het initiatief bij de 
ondernemers binnen het plangebied van de BIZ en daarom zijn 
er 2 voorwaarden verbonden aan de formele draagvlakmeting: 

1. De respons bij de draagvlakmeting is minimaal 50%; 
2. Van alle respondenten heeft minimaal 2/3 positief gestemd; 

• Een BIZ is uitsluitend bedoeld voor activiteiten bovenop de al 
bestaande dienstverlening van gemeente. 

• Een BIZ is bedoeld voor activiteiten met een algemeen 
maatschappelijk belang. 

• De BIZ heeft een maximale duur van 5 jaar en kan daarna door 
een nieuwe stemming verlengd worden. 

Wat zijn de voordelen van een BIZ? 
• Collectieve investeringen van ondernemers in hun 

bedrijfsomgeving kunnen evenwichtig worden verdeeld 
doordat iedereen mee betaald. 

• Er worden via een zogenaamde uitvoeringsovereenkomst 
duidelijke afspraken gemaakt tussen de ondernemers en de 
gemeente over het onderhoudsniveau op het bedrijventerrein,  
wie waarin investeert en waar welke verantwoordelijk ligt. 

• Ondernemers zijn georganiseerd en vanuit deze hoedanigheid 
zijn ze een belangrijkere gesprekspartner voor gemeente en 
andere belanghebbenden. 

• Een BIZ levert een positieve bijdrage aan het lokale 
ondernemersklimaat. Iets waar zowel ondernemers zelf als 
gemeente baat bij hebben. 

Waarom willen we de bestaande BIZ verlengen? 
• We willen de behaalde stabiliteit en de samenwerking op het 

terrein behouden en uitbreiden. 

• De behaalde resultaten en successen niet teniet doen door de 
BIZ te laten verlopen 

• Geen ‘free-riders’ 
 

 
 
 

 
 

 
                             
 

Welke activiteiten willen we in de BIZ 2024-2028? 
Allereerst willen de ingeslagen weg blijven volgen. 
Voortborduren op en uitbreiding geven aan onze behaalde 
resultaten. 
 
Daarnaast wil de BIZ meer aandacht gaan schenken aan het 
groenonderhoud en meer duurzaamheid op het 
bedrijventerrein 
 

Wie gaan er betalen? 
Alle eigenaren van bedrijfspanden in het BIZ gebied betalen 
straks de zogenaamde BIZ-bijdrage.  
 
De gemeente zorgt voor de heffing en inning van de 
bijdrage. 
 

Wanneer gaat de nieuwe BIZ in? 
Na een positieve stemming gaat de nieuwe BIZ in per 1 
januari 2024 en loopt 5 jaar.  
 

http://www.winkelsinwassenaar.nl/files/overig/Visie%20UR%2022.9.pdf
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Wat moet ik gaan betalen in de nieuwe BIZ?  
Het bestuur heeft ervoor gekozen om met dezelfde begroting en bijdragen de nieuwe BIZ voort te zetten. De 
bijdrage per eigenaar hangt af van de WOZ waarde van het bedrijfspand op peildatum. 
 
Bijdrage per staffel voor de BIZ 2024-208 
 

      

  STAFFEL    

  Totaal  WOZ objecten/ BIZ bijdrage plichtige EIGENAREN   

                    

        Eigenaren   Bijdrage   Opbrengst   

  Staffel 1 € 0 € 325.000 61 € 125,00 € 7625,00   

  staffel 2 € 325.001 € 500.000 10 € 200,00 € 2000,00   

  staffel 3 € 500.001 € 750.000 5 € 600,00 € 3000,00   

  staffel 4 Meer dan €750.000 19 € 900,00 € 17100,00   

                    

        95     € 29725,00   

                    

 
Planning 
In de week van 11 september 2023 moeten we de definitieve stukken inleveren bij de gemeente zodat deze in 
roulatie kunnen worden gebracht. Als eerste volgt het stafoverleg op 18 september. Na veel interne stappen wordt 
het voorstel op 30 oktober 2023 behandeld in de gemeenteraad. 
Na deze datum gaat de formele stemperiode voor de BIZ van start en ontvangt u een envelop van de gemeente met 
stemformulier. 
 
Wie zit er in het bestuur van de BIZ 
Barry Verdel – voorzitter 
Hein Jan Mooren – penningmeester 
Peter Bakker – secretaris 
Peter Akerboom – algemeen bestuurslid 
Michel van der Voet – algemeen bestuurslid 
Eric Dobbe – algemeen bestuurslid 
 
Het secretariaat wordt gevoerd door Marianne Jongerius 
 
Waarom komen we nu bij u langs? 
Voordat de plannen voor de nieuwe BIZ in behandeling worden genomen door de gemeente wil de gemeente weten 
of er draagvlak is voor deze nieuwe plannen. Daarom komen we langs om deze aan u voor te leggen het draagvlak te 
toetsen voordat er een formele stemming wordt georganiseerd. 
 
Resteren er nog 2 vragen aan u: 

• Wat mist u bij de activiteiten in de nieuwe BIZ? 

• Bent u voor of tegen het verlengen van de BIZ? Graag noteren wij uw mening voor de informele 
draagvlakmeting 
 

Meer informatie of vragen 
secretariaat@parkveenderveld.nl 


